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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnóke részére

Helyben

Tisztelt Eln#k Asszony?

„Edtorhi a kormány az dffami k0Zz+ járulast a kóhs gte *dses hangatök esetében?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést k)vánok benyüjtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez, A
kérdésre a viUaszt írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ürt

Immónysz ,)114o34 .
111026I1~ 2005 JAN 1 6

írásbeli kérdés

Lapinformációk szerint szeptembertó) akár fél milliö forintba is kerülhet egy félév a főiskolai és
egyetemi hallgatóknak, a Fénzügyminisztérium ugyanis az írj tanévben takarékoskodni akar a
felsőoktatáson, így az állami hozzájárulást a koltsögtóritéses hallgatók esetében szinte teljesen
eltörölné .

Bár az oktatási minisztérium államtitkára szerint differenciált emelésre kerül sor, ez - az ilyen
jellegűi képzésben részt vevő hallgatok egybehangzó véleménye alapján - vállalhatatlan terheket
jelent a költsőetéritéses hallgatóknak . Talán az sem elhanyagolható tény, hogy a ponthatárok az
utóbbii években ügy kerültek megállapításra, hogy egyre tobben fizetnek k8ltségtéritést, vagyis
egyre több hallgatói forintot fizetnek be az államkasszába .

Ennek megfelelően kérdésem az, hogy a Pénzügyminisztérium valóban tervezi-e az állami
hozzájárulás eltöriését a költségtérítéses hallgatók esetében? Egyetért-e Ön Mang Béla az Oktatási
Minisztérium helyettes államtitkárának - kijelentésével, amely szerint a költségvetési nehézségek
miatt kényszerült a kormányzat erre a megszorító lépésre? Várható-e a tandíj bevezetése a
felsőoktatásban?

Várom megtisztelS válaszát!

Budapest, 2005 . január 24 .

Horváth László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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